
Interpelácia č. 11/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Mgr. Begala: 
Interpelácia smeruje k problémom kotolne Trebišovskej energetickej. Chcem sa spýtať, keďže 
bol som tu aj v minulom volebnom období a prebiehali viaceré rokovania, aj výstupy vedenia 
aj majiteľov Trebišovskej energetickej, konkrétne ku fungovaniu samotnej kotolne. Vieme, že 
petícia obsahuje nejaký problém tykajúci sa štiepkovania alebo stroja, ktorý robí štiepku na 
spaľovanie a takisto vývozu alebo prašnosti popolčeka, ktorý sa vysypuje na plochu  polí. Pri 
týchto rokovaniach v minulom volebnom období deklarovala firma, že štiepka bude dovážaná 
ním, nie vyrábaná priamo v priestoroch alebo drvená v priestoroch kotolne a takisto, keď sa 
dobre pamätám, tak aj samotný popolček mal byť uložený do kontajnerov a nemal byť 
vysypovaný na pole. Pýtam sa vás, ako riešime túto záležitosť, lebo len vo vašej kompetencii 
je momentálne vedenia mesta riešiť tento problém. My sa pred týmto problémom 
neskrývame, lebo počúvame, že všetko oranžoví sú na vine, lebo to tam dymí a popol lieta. Ja 
bývam tiež v tejto časti južnej, takže ma to zaujíma, aké riešenia sú alebo prebiehajú o tomto 
probléme, či riešime nejaké veci.  

PhDr. Čižmár: 
Hneď potom, čo bola petícia občanov odoslaná na mestský úrad a zaoberal sa ňou aj hlavný 
kontrolór mesta, bolo vedením mesta zvolané pracovné stretnutie, na ktorom sa zúčastnili 
zástupcovia spoločnosti Trebišovskej energetickej a petičného výboru. Tak, ako ste to mali 
možnosť počuť v podobe mediálnych výstupov, bolo záujmom, aby sa zohľadnili problémy 
občanov, k čomu zástupcovia Trebišovskej energetickej navrhli technické riešenia a tie sa 
začínajú realizovať v tomto období. Myslím si, že toto stretnutie nebolo ojedinelé, pretože 
výstup zo stretnutia bol taký, aby sa v budúcnosti predchádzalo možným únikom 
a problémom, takže je predpoklad, že sa v najbližšom období určite zástupcovia spoločnosti 
Trebišovská energetická, mesta a prípadne petičného výboru stretnú.  
 

Mgr. Begala: 
Chcem sa spýtať len, aké sú konkrétne tie riešenia, pretože vieme, že ten popolček nemal byť 
vysypovaný, mal byť v kontajneroch a odvádzaný preč, štiepkovač tam nemal byť,  je tam, 
klope, otravuje ľudí, lebo toto sú riešenia odstrániť, lebo nemalo to tam byť, keď ja dobre si 
pamätám.  

PhDr. Čižmár: 
Spoločnosť Trebišovská energetická deklarovala, že bude postupovať presne tak, ako boli 
dohodnuté postupy z tohto obdobia, zároveň  navrhla aj technické riešenia so zvýšením 
komína, čo si možno zaregistroval pán poslanec. 
 

Mgr. Begala: 
Áno. 
 

PhDr. Čižmár: 
Čiže je otázne, ako sa tieto zmeny alebo úkony prejavia v praxi a ak sa nezlepší situácia, 
budeme musieť opätovne kontaktovať spoločnosť.  
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 


